
Sandefjord Orienteringsklubb  

Styremøtereferat tirsdag 6. februar 2024 kl. 20.00 Idrettens hus. 
 
Til stede: Kine Gulliksen, Anne Lise Andreassen, Sturle Furland, Jon Ringdal, Knut 
Gjone 
Sak 1-24  Årsregnskap 2023. 

 Regnskapet ble gjennomgått og godkjent. Signering blir gjort etter at 
revisjon er ferdig. 

  
Sak 2-24 Forslag til budsjett 2024 
 Noen små justeringer. Budsjettert underskudd kr 97 000. Vedtatt 

budsjett er vedlagt. 
  
Sak 3-24 Årsrapport 2023 
 Vedtatt. Knut retter noen skrivefeil. 
  
Sak 4-24 Kartplan som legges frem for årsmøtet.  
 2024: Andersbonn (sammen men Hedrum OL), vil også forsøke å 

lage et nærkart/sprintkart ved Runarskogen lysløypa  
 2025: Grubesand 
 2026: Marum 
 2027: Yxnøy 
 2028: Gallis øst 
  
Sak 5-24 Kart-avtale med Hedrum OL 
 Vi var enig i at avtalen Jon la frem var bra, og at vi går for den. Små 

justeringer med hensyn til skrivefeil.  
  
 Vi må i tillegg til kart-avtale få på plass en finansieringsavtale. Vi 

ønsker at Hedrum OL skal søke Larvik kommune om tippemidler. Da 
må fakturaene bli stilt til Hedrum OL og bli betalt av Hedrum OL. Det 
må også opprettes en konto i Hedrum OL sitt navn som skal legges 
ved tippemiddel søknaden. SOK sitt bidrag må derfor gå via Hedrum 
OL. Knut tar en telefon med leder i Hedrum O-lag, Roger Lysnes, om 
dette.   

  
Sak 6-24 Offentliggjøring av styrereferater 
 Vi besluttet at vi legger referatet på klubbens hjemmeside.  
  
Sak 7-24 Problematikk omkring Utmarksforeningen på Helgerød og V2 

tidlig i april.  
 Mye diskusjon frem og tilbake. Jon mente tidspunktet med Vestfold 2 

dagers burde være ok mht. kalving. Anne Lise hadde en erfaring med 
at utmarksforeningen så dette annerledes. Kine var opptatt av dialog.  

  
 Det ble bestemt at Jon og Anne Lise snarest mulig tar et møte med 

Utmarksforeningen.  . 
Referent Knut Gjone 


